
Skozi občino

Uspešno
sodelovanje
med
skupščino in
krajevno
skupnostjo

NA POBUDO sveta Krajevne
skupnosti Medvode so se ko-
nec oktobra sestali v Medvo-
dah tajniki in predstavniki
krajevnih skupnosti Medvo-
de, Pirnič, Smlednika in To-
pola, predstavniki delovnih
organizacij ter zasebniki ob-
činske uprave občine Ljublja-
na-šiška s predsednikom
skupščine Danilom Sbriza-
jem.

Razsežnost dnevnega reda,
ki ga je navzočim tolmačil
predsednik KS Medvod Tone
Plešec, je jamčila za razgiba-
nost sestanka, na katerem so
bile proučene predvsem zade-
ve s področja komunalne de-
javnosti.

Med najbolj perečimi pro-
blemi, ki tarejo medvoško
krajevno skupnost, je grad-
rvja podvoza, ki bi ga bilo
treba zgraditi v letu 1969. Za
ureditev avtomatske telefon-
ske zveze se je na sestanku
formirala komisija, ki jo se-
stavljajo Viktor Meglič, Mi-
loš Gabrijel in Tone Plešec
in bo vprašanje avtomatske
postaje znova posredovala di-
rekciji PTT, ker svoje obvez-
nosti dosedaj še ni izpolnila.

Z velikim olajšanjem sopri-
sotni sprejeli obvestiJo, da je
urbanistični načrt Medvod
končno potrjen in da je mož-
na legalna gradnja v za to do-
ločenih zazidalnih okolišči-
nah.

Za izhod iz novega naselja,
ki ga bo treba čimprej ure-
diti, bo potrebno soglasje re-
publiške komisije za promet
za ustrezno tehnično adapta-
cijo mostu in izpeljavo peš
poti ob cesti I. reda. Zaradi

nevarnosti, ki preti pešcem
in predvsem otrokom vsak
dan, bo treba izhod iz nove-
ga naselja uresničiti brez od-
lašanja.

Predstavnika Vodovoda iz
Kranja sta poudarila potrebo
po zvišanju cen vodi, ker so
vzdrževalni stroški znatno po-
rasli in je iztrošenost obsto-
ječe instalacijske mreže zelo
velika. Obračun za novo ceno
vode bo izračunalo podjetje
Vodovod v Kranju. Predstav-
niki KS so sklenili, da bo no-
va cena vode enaka in obvez-
na za vse potrošnike območ-
ja bivše občine Medvode.

Predstavniki delovnih orga-
nizacij medvoških delovnih
kolektivov niso hoteli ostati
izven dogajanj in so na se-
stanku predlagali, da KS
Medvode izdela do 10. no-
vembra 1968 program del, ka-
terih uresničitev naj bi sofi-
nancirale delovne organiza-
cije. Delovni kolektivi Med-
vod so tako dokazali, da so
pripravljeni sodelovati pri re-
ševanju perečih vprašanj na
območju Medvod.

Sestanek med predstavniki
občinske skupščine Ljubljana-
Šiška in predstavniki KS z
medvoškega območja je bil
vsestransko ploden in pred-
stavlja primer konkretnega
reševanja problemov. Na se-
stanku so dobili predstavniki
posameznih KS ustrezne od-
govore in pojasnila na zastav-
Ijena vprašanja, saj so odgo-
vore skrbno pripravili, tako
da so bile nejasnosti odprav-
ljene v zadovoljstvo prisotnih.
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